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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over de toegenomen drugsoverlast en straathandel in Breda door de wietpas 
(ingezonden 20 september 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het onderzoek naar de gevolgen van het invoeren van 
de wietpas in de gemeente Breda, waaruit onder meer blijkt dat de illegale 
straathandel in softdrugs is toegenomen, er meer overlast gemeld wordt, er 
een toename van drugsrunners wordt geconstateerd, het onveiligheidsgevoel 
toeneemt en de overlast zich nu heeft verspreid over de gehele stad?1 

Vraag 2
Bent u geschrokken van deze effecten? 

Vraag 3
Welke conclusies verbindt u hieraan? 

Vraag 4
Wat gebeurt er met de extra politiecapaciteit voor de regio? Wordt die nu 
structureel vanwege de geconstateerde problemen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Waar komt deze extra capaciteit binnen de politieorganisatie vandaan? Welke 
politietaken krijgen als gevolg hiervan minder aandacht of blijven hierdoor 
mogelijk liggen? 

Vraag 6
Bent u bereid af te zien van de landelijke invoering van de wietpas, in ieder 
geval totdat de gevolgen van het invoeren van de wietpas voor de verschil-
lende regio’s in kaart zijn gebracht en er een debat met de Kamer heeft 
plaatsgevonden over het softdrugsbeleid? Zo nee, waarom niet?

1 BN de Stem, 19 september 2012. «Drugsrapport: straathandel softdrugs groeit.» En: «Waar 
zijn klanten coffeeshops heen?»
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